
 

Grade 3  小學3年級 

 

1. 3 x (325-79) =? 

 a. 738   b. 896    c. 748    d. 886 

 

2. 當626÷6時，餘數是什麼？What remainder will be left when 626÷6? 

 a. 0    b. 2    c. 4    d. 6 

 

3. 8km 3m = _______ m? 

 a. 803   b. 8300    c. 8003    d. 8030 

 

4. 一個錦標賽有39名選手，每隊3名選手。哪個表達式可以用來計算錦標賽中的隊伍數量？ 

 A tournament has 39 players with 3 players on each team. Which expression shows how to find the number of teams 

in the tournament?  

 a. 393 + 3    b. 393 – 3    c. 393 × 3    d. 393 ÷ 3 

 

5. 一個有2對平行邊且對角線相等的四邊形是什麼？ 

 A quadrilateral with 2 pairs of parallel sides and the opposite angles are equal. What is it? 

 

 a. 正方形   b. 三角形   c. 平行四邊形   d. 梯形  

 a. square   b. triangle   c. parallelogram   d. trapezium 

  

 

 

Answers:  1. a  2. b  3. c  4. d  5. c 

 

 

 



 

 

Grade 4  小學4年級 

 

1. 648÷18×4 = _____。 

 a. 9    b. 11    c. 144    d. 156 

 

2. 在 38. 04 這個數中，哪一個數位表示的數值最小?  

 In the number 38.04, which digit represents the smallest value? 

 a. 0     b. 3     c. 4     d. 8 

 

3. 以下哪個數是 26 的倍數？Which of the following numbers is a multiple of 26? 

 a. 1    b. 2    c. 13    d. 52 

 

4. 一個正方形的面積是10cm2，它的邊長是多少cm?  

 What is the length of the side of a square with an area of 10 cm²? 

 a. 5    b. 10    c. 15    d. 25 

 

5. 一個三角形其中兩個角的和是130° ，另一個角是 _______。  

 In a triangle, the sum of two angles is 130°. The measure of the third angle is _______. 

 a. 30°   b. 40°    c. 50°    d. 60° 

 

 

 

Answers:  1. c  2. a  3. d  4. b  5. c 

 

 

 

 

 


